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Doctoral Degree Dissertation Advisory Committee Recommendation Form 

研究生姓名 
Name 

 
指導教授 

Advisor 
 

學號 
Student ID 

 
申請學期
Semester 

 

 
研究論文題目(方向) 

Research 
Topics (direction) 

 

 

 
【論文計畫書口試委員推薦名單】A list of recommended Dissertation Advisory Committee 

委員姓名
Committee 

Member’s Name 

服務單位 
Affiliation 

職稱 
Position 

專長 
Expertise 

    

    

    

    

    

指導教授簽名 

Advisor’s Signature： 
 

 
         年 year         月 month         日 date 

 

附註Note： 

1. 請由指導教授填寫，論文指導委員會包含指導教授及 1/3校外委員，由 5位教授(研究員)、副教
授(副研究員)所組成。This form should be completed by the advisor. The Dissertation Advisory 
Committee consists of the advisor and at least one-third external members, comprising 5 professors 
(researchers) or associate professors (associate researchers). 

2. 非上述資格之口試委員，須具備博士學位。檢附相關佐證資料，為 5年內發表 2篇為第一或通訊
作者的 SCI論文，或具博士學位且在相關領域工作累積 10年以上資歷證明，送研究生教育委員
會議核備。Examination committee members who do not meet the qualifications above must have a 
doctoral degree. Supporting documents must be submitted, including proof of 2 published SCI papers 
with the member as the first or corresponding author within the past 5 years, or proof of a doctoral 
degree and more than 10 years work experience in the relevant field. This documents must be 
submitted to the Graduate Education Committee for reviewing and approving. 


